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TUTANAK

SINIF MEVCUDU: KIRKBİR ( 41 )

TOPLANTIYA KATILAN KİŞİ SAYISI: OTUZ ( 28 )

TOPLANTIYA KATILANLARIN İMZALARININ ALINMASI

GÜNDEM: 1- 2024-2025 EĞİTİM ÖĞRETİM YILI SINIF TEMSİLCİSİ SEÇİMİ

2- 2024-2025 EĞİTİM ÖĞRETİM YILI SINIF TEMSİLCİ YARDIMCISI SEÇİMİ

3- ÜNİVERSİTE, FAKÜLTE VE BÖLÜM HAKKINDA GÖRÜŞLERİN KONUŞULMASI

4- BÖLÜM İÇİ ETKİNLİK YAPILMASI İLE İLGİLİ GÖRÜŞLERİN ALINMASI

5- DERSLERLE İLGİLİ GÖRÜŞLERİN ALINMASI

Toplantıya 28 kişi katılmış olup yukarıda belirtilen gündem maddeleri ele alınarak;

1- A) Sınıf temsilcisi adayı olmak isteyenler soruldu,
B) Sınıf temsilcisi adayı olarak Emir Can BOZKURT aday olduğunu belirtti.
C) Sınıf temsilcisi seçimi yapıldı; Emir Can BOZKURT yirmi sekiz (28) oy alarak sınıf

temsilcisi olarak seçildi.

2- A) Sınıf temsilci yardımcısı adayı olmak isteyenler soruldu,
B) Sınıf temsilci yardımcısı adayı olarak Mustafa Ali YALÇIN aday olduğunu belirtti.
C) Sınıf temsilci yardımcısı seçimi yapıldı; Mustafa Ali YALÇIN yirmi sekiz (28) oy alarak
sınıf temsilci yardımcısı olarak seçildi.

3- Üniversite ile ilgili görüşlerin belirtilmesine geçildi,
Herhangi bir görüş bildirilmedi.

4- Fakülte ile ilgili görüşlerin belirtilmesine geçildi;

A) Batı yerleşkesinde bulunan fakülte binamızda öğrenci tuvaletlerinde sabun ve tuvalet
kâğıdı olmaması, sorun olarak dile getirildi,
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B) Atatürk Spor Salonunda bulunan fitness merkezinde aynaların önüne bar yapılması 
istenildiği dile getirildi,

C) Fakültemiz kantin fiyatlarının yüksek olduğu ve denetlenmesi gerektiği dile getirildi,
D) Batı yerleşkesinde bulunan fakülte binamız araç park yeri tarafında ağaçların alt 

kısmına piknik masaları konulması ya da oturulabilecek bekleme alanı yapılması isteği 
dile getirildi,

E) SKS Daire Başkanlığına ait spor salonlarında ve alanlarda ders dışı etkinlik yapmak 
istenildiği ancak başkanlık tarafından izin verilmediği dile getirildi,

F) Batı yerleşkesinde bulunan fakülte binamıza da otomasyon sistemi gelmesi gerektiği 
isteği dile getirildi,

G) Batı yerleşkesinde bulunan fakülte binamıza da kantin istenildiği dile getirildi,

5- Bölüm içi etkinlik yapılması ile ilgili görüşler dinlendi; sosyal ve sportif etkinlikler için 
görüşler alındı, planların yapılması ve etkinliklerin belirlenmesi için daha sonra yeniden 
toplantı yapılması istenildi.

6- Derslerle ilgili görüşler soruldu; sınıf tarafından derslerle ilgili herhangi bir sorun olmadığı 
ve memnuniyet dile getirildi.

Toplantıya katılanlara başka isteklerinin olup olmadığı sorularak toplantı son la nd ı rı İd ı.

Akademik Danışman

. ÖNER KOÇ
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